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	7 Vista Home Premium Notebooks Under $700.

Windows Vista Home Premium is far more popular than Vista Home Basic, but finding a deal on these machines can be challenging and confusing. Many retailers and manufacturers are advertising Vista notebooks in the $500 range, but none of those notebooks are capable of running Vista Home Premium's slick graphics and multimedia features that you've seen online and on TV. Here are seven Vista Home Premium notebooks we've found that offer good performance and great value.

Acer Aspire 5610 15.4″ Notebook[image: image1.png]


.
This Vista Home Premium notebook comes with an Intel Core Duo processor, 120GB drive, 1GB of memory, built in camera, 5-in-1 memory card reader and a double-layer DVD burner. Available from Wal-Mart, the 15.4-inch notebook is priced at $698. This notebook ships as-is and cannot be customized via the product page

The HP Pavilion dv6226 15.4-inch widescreen notebook comes with Vista Home Premium, 1GB of RAM, 120GB hard drive, DVD and CD burner, and 1.6GHz Intel Core Duo processor. This notebook is very good looking and extremely popular with students thanks to its black-imprint finish and QuickPlay controls. This particular variant of the HP Pavilion dv6000 series is available from Circuit City for $699.99 after rebate.


	Семь ноутбуков с Vista Home Premium дешевле $700.

Windows Vista Home Premium гораздо более популярна, чем Vista Home Basic, но работа с этими операционными системами на ноутбуках – довольно непростая задача. Многие производители и компании розничной торговли рекламируют ноутбуки с Vista в диапазоне цен до $500, но ни один из них не может справиться с впечатляющим графическим и мультимедийным интерфейсом, который широко разрекламирован в Интернете и по телевидению. Здесь описаны семь ноутбуков, укомплектованных Vista Home Premium, с выгодным соотношением цены и качества.
Ноутбук Acer Aspire 5610 с диагональю 15,4 дюйма.
Этот ноутбук с Vista Home Premium комплектуется процессором Intel Core Duo, жестким диском объемом 120 Гб, оперативной памятью 1 Гб, встроенной камерой, кардридером «5 в 1» и двухслойным DVD приводом с возможностью записи. Этот ноутбук с диагональю 15,4 дюйма доступен в розничной сети Wal-Mart за $698. Он поставляется «как есть», то есть с программным обеспечением производителя, и не может быть укомплектован согласно пожеланиям заказчика.

Ноутбук HP Pavilion dv6226 с диагональю 15,4 дюйма комплектуется ОС Vista Home Premium, оперативной памятью 1 Гб, жестким диском объемом 120 Гб, DVD и CD приводом и процессором Intel Core Duo 1,6 ГГц. Этот ноутбук очень популярен у молодого поколения, благодаря своему внешнему виду – черной отделке корпуса и системе управления QuickPlay. Эта модель из серии HP Pavilion dv6000 доступна на Circuit City за $699,99 (со скидкой).



